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Sprawa Eko-Sękocina wraca co jakiś czas na łamy prasy. Zwykle dzieje się to przed wyborami.
Zawsze jest oznaką ostrej walki politycznej.

Eko-Sękocin właśnie znów pojawił się w ogólnopolskiej prasie.

?Polska? pisze, że LP zmarnowały na podwarszawskie osiedle 21 mln zł. Miały tu być domy dla
leśnych notabli, budynki od lat stoją jednak puste.

Teraz w części z nich ma być zakład informatyki LP. Reszta jest niewykończona, zginęła też część
kupionych już kilka lat temu mebli.

Z aferą jest kojarzony Janusz Dawidziuk, dawny dyrektor generalny LP oraz inni związani z Polskim
Stronnictwem Ludowym (sam Dawidziuk dawniej był kojarzony raczej z SLD) wysocy urzędnicy
Lasów.
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